

聖徒交通 Announcements

一、感謝神為我們預備了自己的家，誠摯地歡迎弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends come to our new facility. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告會將在梁弟兄家舉行)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting. Meeting will be held at Brother Timothy Liang's house.

三、本週家庭聚會將在週六(二十八日)晚間在傅姊妹和錢弘家舉行，歡迎弟兄姊妹參加。

1. 中文組 (6:00 pm 晚餐, 7:00 pm 聚會)

傅梁耐麗 Sister Fu (562) 694-5589

18502 Nottingham Ln., Rowland Heights, CA 91748

2. 英文組 English Group & Children (7:00 pm 聚會)

錢弘 Joseph Chien (562) 690-8888

18410 E. Stonegate Ln. , Rowland Heights, CA 91748

This week's bible study will be held on Saturday (28th) at sister Fu and brother Chien's house. All brothers and sisters are welcome to attend.

四、我們將在本月二十九日(下主日)舉行福音聚會，將請梁殷宗宣姊妹作見證，並由梁家聲弟兄傳福音，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。

A gospel meeting will be held in the morning of Aug. 29, Sunday. Sister Michelle Liang will share her testimony and Brother Timothy Liang will be the speaker. Please pray and invite your relatives and friends to come.

五、會後請留下一同享用愛筵，並整理會所。

Please join us for lunch after the meeting.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m. 預備及禱告 Preparation and Pray

10:00a.m. 擘餅聚會 Breaking of Bread

福音班 Gospel Class

10:45a.m. 信息聚會 Message Meeting

兒童主日學 Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m. 敬拜及代禱 Worship and Pray

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m. 聚會 Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768

Wednesday 週三: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Friday 週五: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-2873

Website: www.casgv.org

E-mail: casgv@aol.com

二〇〇四年八月二十二日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 冷晶，沈保羅

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：沈保羅 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：冷晶

主題：那為你爭戰的是耶和華你的神(三)

申 3:22 你不要怕他們、因那為你爭戰的、是耶和華你的神。

一、要追趕仇敵、他們必倒在刀下

利 26:7 你們要追趕仇敵、他們必倒在你們刀下。

利 26:8 你們五個人要追趕一百人、一百人要追趕一萬人、仇敵必倒在你們刀下。

申 32:30 若不是他們的磐石賣了他們、若不是耶和華交出他們、一人焉能追趕他們千人、二人焉能使萬人逃跑呢。

二、三股合成的繩子、不容易折斷

傳 4:9 兩個人總比一個人好、因為二人勞碌同得美好的果效。

傳 4:10 若是跌倒、這人可以扶起他的同伴、若是孤身跌倒、沒有別人扶起他來、這人就有的禍了。

傳 4:12 有人攻勝孤身一人、若有二人便能敵擋他、三股合成的繩子、不容易折斷。

三、同心合意的禱告勝過仇敵

太 18:18 我實在告訴你們、凡你們在地上所捆綁的、在天上也要捆綁、凡你們在地上所釋放的、在天上也要釋放。

太 18:19 我又告訴你們、若是你們中間有兩個人在地上、同心合意的求甚麼事、我在天上的父、必為他們成全。

August 22, 2004

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Jing Leng, Paul Shen
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Paul Shen; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Jing Leng

Sermon: ; THE LORD YOUR GOD HIMSELF WILL FIGHT FOR YOU

De 3:22 Do not be afraid of them; the LORD your God himself will fight for you."

1. Pursue your enemies, and they will fall by the sword

Le 26:7 You will pursue your enemies, and they will fall by the sword before you. 8 Five of you will chase a hundred, and a hundred of you will chase ten thousand, and your enemies will fall by the sword before you.

De 32:30 How could one man chase a thousand, or two put ten thousand to flight, unless their Rock had sold them, unless the LORD had given them up?

2. A cord of three strands is not quickly broken

Ec 4:9 Two are better than one, because they have a good return for their work: 10 If one falls down, his friend can help him up. But pity the man who falls and has no one to help him up!

Ec 4:12 Though one may be overpowered, two can defend themselves. A cord of three strands is not quickly broken.

3. Pray in one accord will overcome enemies

Mt 18:18 "I tell you the truth, whatever you bind on earth will be bound in heaven, and whatever you loose on earth will be loosed in heaven.

19 "Again, I tell you that if two of you on earth agree about anything you ask for, it will be done for you by my Father in heaven.